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Deltagere: Torben, Jelle, Bo, Hans, Heine, Johannes. 

Afbud: Steffen, Keld 

  

1. Godkendelse af referat 
- ok 

2. Meddelelser 
- Formand 

o Møde afholdt med nationalpark vadehavet, ved Vidå slusen. 
§ Der er drøftet migrærende fisk, og muligheder for delvis åbne sluser, og 

andre muligheder. 
o Der er lavet lidt vegetationspleje, og der drøftes afgræsning med får ved vandløbene 

og de fordele det indebærer for medlemmerne ifm. Fiskeriet. 
o Vidå udvalget startes op igen, og tager fat fra hvor det sluttede. 

- VPU 
o Der snakkes bestand analyse i uge 33+35 samlet 8 dage, og bruges 2 mand hver dag. 
o Der skal elfiskes snæbel til opdræt, som skal bruges til et nyt LIVE projekt i kongeåen. 

- Kasserer 
o  

3. Shelter-Bord/bænke 
o Kommunen er ved at være færdige, der mangler kun muldtoilettet. 
o TK slår vegetation rundt om bordbænke sæt. 

4. Projekt skarv/stalling 
o Der snakkes strækning ved Arnå, og dialogen med Øster højst borgerforening. 
o Seneste møde blev aflyst grundet for få tilmeldinger bla. af lodsejere, der indkaldes til 

et nyt møde. 
5. Lakse problematik 

o Bestyrelsen er enige i myndighedernes retningslinjer. 
6. EVT næste møde   

- Næste møde 4. sept. 


